
 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE 
 

 

 

P R O T O K O L L 

FOR 

FORMANNSKAPET 

 

 

Møtedato:  25.01.2017   Fra kl. 09.00 

Møtested: Bjørnen, Odnes/Formannskapssalen, 2. etg., Rådhuset 

Fra saknr.: 01/17 Til saknr.: 13/17 

   

Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 6 av 7 

 

 

Følgende møtte på møtet: 

 

Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Ordfører Ola Tore Dokken   

Medlem Gunn Marit Øistad   

Varaordfører Tove Haug   

Medlem Arnfinn Eng   

Medlem Mieke Punie   

Medlem Tore Stensrud FO  

Varamedlem Grethe Sveen Rundhaug  Linn T. Sunne 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE, Formannskapet, den 26. januar 2017 

 

 

…………………………………………….. 

Ola Tore Dokken 

ordfører 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Innkalling og saksliste godkjent. 

  

SAK NR.: 1/17  

ORIENTERING  

 

Behandling: 

 
Felles formannskapsmøte mellom Nordre og Søndre Land kommuner ble satt på Bjørnen i Odnes fra 

kl. 0900-1130. 

 

1. Barnevern 

2. Land Utvikling SA 

3. Valdresbanen og NTP 

4. Dokkadeltaet  nasjonale våtmarksenter AS 

 

Vedtak: 
 

1. Barnevern:  

Vertskommunerådmann Jarle Snekkestad, Nordre Land kommune, redegjorde for status vedr. 

Fylkesmannens tilsyn i Land barnevernstjeneste og Prosjekt «Land barnevernstjeneste – 

forsvarlige tjenester». Formannskapene tok dette til etterretning. 

2. Land Utvikling SA: Ordfører Ola Tore Dokken redegjorde for etableringen av 

utviklingsselskapet «Land Utvikling». Formannskapene tok dette til orientering. 

3. Valdresbanen: Ordfører Ola Tore Dokken redegjorde for at Valdresbanen i forslaget til 

Nasjonal Transportplan, er foreslått tatt ut av det nasjonale jernbanenettverket, og tok opp 

behovet for at begge kommuner har en aktivitet inn mot NTP-prosessen, regjering og 

Stortinget, for å sikre at det blir midler til opprydding langs jernbanesporet.  Formannskapene 

sluttet seg til dette. Ordførerne følger opp saken. 

4. Dokkadeltaet nasjonale våtmarksenter AS: Ikke behandlet. 

 

 

  

SAK NR.: 2/17  

REVIDERING AV STYRINGSDOKUMENTER FOR RANDSFJORDMUSEENE AS - 

HØRING  

 

Behandling: 

 
Mieke Punies habilitet vurdert, og hun ble funnet habil. 

 

Forslag fra Arnfinn Eng, endring i vedtektene § 7:  

- Land og Hadeland museumslag bør være representert i styret. 

- Punktet om maksimal funksjonstid strykes. 

 

AVSTEMNING: 

I Forslag fra Arnfinn Eng enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 



Vedtak: 

 

Kommunestyret slutter seg til at foreliggende forslag til reviderte styringsdokumenter for 

Randsfjordmuseet AS kan danne grunnlag for den videre behandling i generalforsamlingen og 

senere hos de respektive eiere, med følgende forslag til endring: 

 
Andre setning under pkt. 4 i retningslinjene for valgkomiteen endres til: Styrets medlemmer skal være 

seg bevisst sitt personlige ansvar for å handle i tråd med selskapets interesser, slik det er nedfelt i 

aksjeloven. 

 
Endring i vedtektene § 7:  

- Land og Hadeland museumslag bør være representert i styret. 

- Punktet om maksimal funksjonstid strykes. 

 

  

SAK NR.: 3/17  

INNSPILL FRA NORDRE LAND KOMMUNE - BIOØKONOMISTRATEGI FOR 

INNLANDET  

 

Behandling: 

 
Forslag fra Ola Tore Dokken om tillegg til uttalelsen: 

- Grønt reiseliv bør være et satsingsområde i biostrategien for Innlandet. 

- Styrke rammebetingelse for, og støtte opp under, primærproduksjonen i landbruket. 

 

AVSTEMNING: 

I Ola Tore Dokkens forslag og innstillingen enstemmig vedtatt 

 

Vedtak: 

 

Nordre Land kommune har følgende hovedpunkter i sitt innspill til Innlandets 

bioøkonomistrategi: 

 Landsbyen Næringshage bør nevnes som en ressurs i Innlandets arbeid med 

bioøkonomi. 

 Strategien må favne bredden av de mulighetene/fagområdene som er viktige for en god 

utvikling i biobaserte næringer.  

 Kunnskaps- og næringsmiljøene som skal ha ansvar for å følge opp strategien må ha en 

bredere geografisk spredning, herunder må Landsbyen næringshage involveres.  

 Strategien må følges opp med flere tiltak som involverer næringsaktørene, slik at 

arbeidet forankres bedre hos næringene og en mobiliserer de som faktisk skal drive 

utviklingen.  

 Tverrfaglighet og verdikjedeutvikling bør framheves mer. Offentlig sektor bør 

etterspørre «grønne» løsninger.  

 Grønt reiseliv bør være et satsingsområde i biostrategien for Innlandet. 

 Styrke rammebetingelse for, og støtte opp under, primærproduksjonen i landbruket. 

 

Forslag til innspill fra Nordre land kommune, datert 16.01. 2017, sendes Oppland 

Fylkeskommune som innspill til Innlandets bioøkonomistrategi.  

 

 

 

 

  



SAK NR.: 4/17  

OPPSTART AV ARBEIDET MED KOMMUNEPLAN SIN SAMFUNNSDEL  

 

Behandling: 

 

Forslag fra Tove Haug om medlemmer i styringsgruppa: 

- Ordfører Ola Tore Dokken. 

 

Forslag fra Grethe S. Rundhaug 

- Formannskapsmedlem Mieke Punie. 

 
Avstemning: 

I Forslagene og innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

 

1) Det varsles oppstart av revidering av kommuneplanen sin samfunnsdel. 

2) Planarbeidet organiseres som et prosjekt, og formannskapet utpeker to representanter 

som skal sitte i styringsgruppen. 

a. Ordfører Ola Tore Dokken 

b. Mieke Punie 

3) Det bevilges kr.70.000,- fra disposisjonsfond. Saldo for disposisjonsfondet reduseres 

fra kr. 18.020.289,47 til kr. 17.950.290,47. 

  

 

SAK NR.: 5/17  

SØKNAD OM STØTTE TIL BOKA "TAPERGENERALEN"  

 

Behandling: 

 
Forslag fra Mieke Punie SV/AP: 

Det innvilges kr. 10.000,- i støtte til boka om Tapergeneralen. 

 

AVSTEMNING: 

I Rådmannens innstilling satt opp mot forslaget fra SV/AP. Rådmannens innstilling vedtatt med 

ordførerens dobbeltstemme. 

 

Vedtak: 

 

Søknaden om støtte til boka «Tapergeneralen» avslås. Kommunen kjøper inn 5 eksemplarer til 

biblioteket. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



SAK NR.: 6/17  

ETABLERSTØTTE - SVENSTAD KONSTRUKSJONSTJENESTER  

 

Behandling: 

 

Grethe S. Rundsveen funnet habil. 

 

Vedtak: 

 

1. Formannskapet, som fondsstyre, bevilger kr. 20.000,- til Svenstad 

Konstruksjonstjenester, som kan brukes til ny hjemmeside, utarbeidelse av logo, bor, 

prototyper og diverse håndverktøy 

2. Tilskuddet finansieres med overføring fra kommunens næringsfond som reduseres fra  

Kr. 1.648.288,- til kr. 1.628.288,- 

 

 

SAK NR.: 7/17  

SØKNAD OM OPPSTART AV BEDRIFT - TOMMYS BILPLEIE  

 

Vedtak: 

 

1. Formannskapet, som fondsstyre, vedtar i å innvilge søknaden fra Tommy Storheil med 

kr. 2750,-. 

2. Tilskuddet finansieres med overføring fra kommunens næringsfond som reduseres fra 

kr. 1.628.288,- til kr. 1.625.538,-. 

 

  

SAK NR.: 8/17  

SØKNAD OM SALGSBEVILLING  

 

Vedtak: 

 

1)  I medhold av alkoholloven §§ 1-4b,1-7b, 1-7f, 3-1b og 3-7 gis Vinjar gårdsbutikk 

bevilling for salg av alkoholdig drikk gruppe 1 og 2 i omsøkte lokale for tidsrommet 1. 

januar 2017 til 1. juli 2020. 

2) Følgende personer godkjennes som 

Styrer:  Anders Høst. Må avlegge kunnskapsprøve i alkoholloven innen 10.februar 

2017. 

Stedfortreder:  Eleonora Høst. 

3) Godkjent salgstid er 

Mandag – torsdag:                                  09.00 – 20.00  

Fredag – lørdag:                                     10.00 –  18.00 

 

I Alkoholloven § 3- 4 vises det til at det ikke er tillatt med salg av alkoholdig drikk på 

søndager og helligdager samt 1. og 17. mai.  

4) Bevillingshaver skal innen 1. juni i året sende inn til kommunen en oppgave over 

forventet omsatt mengde alkoholdig drikk over 2,5 volumprosent alkohol, og vil 

etterpå få tilsendt faktura fra kommunekassa. Ved årets utløp skal bevillingshaver 

sende inn dokumenter over faktisk omsatt mengde alkoholdig drikk for etterberegning 

av årets gebyr. Bevillingsgebyret er fastsatt i statlige satser. 

5) Eventuelle forandringer i drift som innvirker på bevilling skal umiddelbart meldes til 

kommunen. 



6) Overtredelse av krav i alkoholloven med forskrift eller vilkår gitt av kommunen kan 

straffes med advarsel, eller inndragning av bevilling for kortere eller lengre periode. 

Inndragningen kan i alvorlige tilfeller skje uten nærmere advarsel fra kommunen.  

 

 

SAK NR.: 9/17  

SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING  

 

Behandling: 

 
Forslag fra Mieke Punie, om endring i innstillingen: 

I henhold til…for perioden 25.01.2017-01.07.2020, der åpningstidene for skjenkeareal settes til  

kl. 16.00-20.00. 

 

AVSTEMNING: 

I Mieke Punies forslag satt opp mot rådmannens innstilling. Rådmannens innstilling 

vedtatt med 4 mot 2 stemmer. 

 

Vedtak: 

 

I henhold til alkoholloven §§ 1-4b, 1-7c,4-1, 4-2 og 4-4 innstilles Spåtind skisenter- Grautbua 

v/Martijn Strijbos skjenkebevilling for omsøkte skjenkeareal i perioden 25.01.2017 – 

01.07.2020. 

 

Åpningstider for skjenking er innenfor kommunens fastsatte makstider.   

 

 

SAK NR.: 10/17  

POLITIRÅD  

 

Behandling: 

 

Forslag fra Mieke Punie om tillegg i punkt 2 i innstillingen; 

- Leder i Parken ungdomsklubb foreslås inn i Politirådet. 

 

AVSTEMNING: 

I Rådmannens innstilling + forslag fra Mieke Punie enstemmig vedtatt. 
 

 

Vedtak: 

 

1) Nordre Land opprettholder Politiråd. 

2) Som faste medlemmer oppnevnes fra kommunen: Ordfører, rådmann, 

tjenesteområdeleder Velferd og leder for Parken ungdomsklubb. 

3) Lensmannen i Nordre Land forutsettes å være fast medlem av rådet.  

4) Øvrige kommunale ledere deltar i møtene ut fra en nærmere vurdering. 

5) Politirådet er styringsgruppe for SLT- arbeidet. 

6) Ungdomskoordinator er politirådets sekretær.     

 

 

 

 



SAK NR.: 11/17  

ÅPEN POST  

 

Behandling/vedtak: 
1. Digitalisering av Kulturkalender. Rådmannen informerte om at Kulturkalenderen blir 

heldigital fra april, med en årlig innsparing på kr. 200.000,-.  

Formannskapets innspill: Innbyggere som ønsker en utskrift av kulturkalenderen/»Hva skjer», 

kan gå til Kulturkontoret og få dette. Rådmannen bekreftet at dette ville bli fulgt opp. 

2. Spørsmål vedr budsjett 2017, Arnfinn Eng: 

a. Ungdommens kulturmønstring, gjennomføring. Rådmannen orienterte om at det lå an 

til at dette ble gjennomført i 2017. 

b. Gjennomføring av ubetalt spisepause. Besvart av rådmannen: Det skjer en 

gjennomgang av tjenesteområdene og driftsenhetene før juni, for å avklare hvem som 

berøres, og hvordan. Implementering fra juni/august i hele organisasjonen. 

c. Øremerkede midler, andeler for Nordre Land. Besvart av stabsleder John Løvmoen, 

der de statlige øremerkede tilskudd ennå ikke er kommunefordelt, med unntak av 

tilskudd til skole for økt lærertetthet. Øremerkede midler kan kompensere noe for 

visse kutt-tiltak. 

3. Endring av Handlingsplanseminardatoer. Forslag fra Mieke Punie om å fremskynde dette til 7. 

og ev. 8. juni, i stedet for 21-.22. Etter drøfting ble Handlingsplanseminaret flyttet til den 

30.8. og ev. 31.8. ved behov. 

 

 

SAK NR.: 12/17  

SKJØNNSMIDLER TIL INNOVASJONS - OG FORNYINGSPROSJEKTER I 2017  

 

Vedtak: 

Formannskapet gir skjønnsmiddelsøknad for 2016 følgende prioritering: 

1) Nordre Land kommune, på vegne av Søndre Land og Nordre Land søker om 

skjønnsmidler på kr. kr. 400.000,- til finansiering av ekstern gjennomgang av Land 

barnevernstjeneste. Søknaden gis prioritet 1. 

2) Nordre Land søker Fylkesmannen om skjønnsmidler til gjennomføring av et prosjekt 

med hensikt å videreutvikle kommunens bruk av velferdsteknologi (velferdsteknologi – 

sammen mot morgendagens omsorg), med kr 1.000.000,-. Søknaden har prioritet 1 på 

søknader fra Nordre Land.  

3) Nordre Land søker Fylkesmannen om skjønnsmidler til gjennomføring av et prosjekt 

med hensikt å øke fullstendigheten i eiendomskartverket (matrikkelforbedring) med kr 

250.000,-. Søknaden har prioritet 2 på søknader fra Nordre Land.  

 

SAK NR.: 13/17  

SALGSTIDER AV ALKOHOLHOLDIG DRIKK  

 

Vedtak: 

 

Salgstider for alkoholdig drikk i Nordre Land.  

1) Salg og utlevering av alkoholdig drikk gruppe 1(inntil 4,76%), mandag – fredag og dag 

før Kristi himmelfartsdag kl. 08.00 – 20.00. 

2) Dager før søn- og helligdager kl. 08.00 – 18.00 

3) Jul, - nyttårs, - påske- og pinseaften kl. 08.00 – 16.00 

4) Salg av alkoholdig drikk skal ikke skje på søn- og helligdager, 1. og 17. mai, og på 

stemmedager for stortings-, fylkestings eller kommunestyrevalg og folkeavstemninger 

vedtatt ved lov.   
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